

DOI: 10.18572/2500-0349-2021-1-39-41

О нормотворческой работе Ассоциации (Совета) муниципальных образований Иркутской области

Масловская Зоя Андреевна, член Совета, исполнительный директор некоммерческой организации «Ассоциация (Совет) муниципальных образований Иркутской области»
amioirk@list.ru

В статье рассказывается об опыте нормотворческой работы Ассоциации (Совета) муниципальных образований Иркутской области.

Ключевые слова: нормотворчество, защита прав и интересов, законодательная инициатива, бюджетный процесс, заключение, ассоциация, совет муниципальных образований.

On Law Making Activities of the Association (Council) of Municipal Structures of the Irkutsk Region

Maslovskaya Zoya A., Council Member, Chief Executive Officer of the Non-Profit-Making Organization Association (Council) of Municipal Structures of the Irkutsk Region

The article describes the experience of law making activities of the Association (Council) of Municipal Structures of the Irkutsk Region.

Keywords: law making, protection of rights and interests, legislative initiative, budgeting, conclusion, association, council of municipal structures.